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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Mníšek pod Brdy 
č. 13 ze dne 16. 12. 2020 

 
Den a místo konání: 16. 12. 2020, Pavilon ZŠ Komenského 420 
 
Přítomní zastupitelé: Magdalena Davis (starostka), Dana Dalešická (místostarostka), Radko 
Sáblík (místostarosta), Petr Digrin, Stanislav Jirota, Milan Kotouč, Hana Kotoučová, Vlastimil 
Kožíšek, Andrea Midkiff (on-line), Markéta Nováková, Martina Pochmanová, Šárka Slavíková 
Klímová (on-line), Marie Šretrová, Miroslav Vilimovský 
 
Pozdější příchod: Daniela Páterová (19:15) 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání bylo zahájeno starostkou města Mgr. Magdalénou Davis, Ph.D. v 18:02.  Předsedající 
konstatovala, že z celkového počtu 15 zastupitelů je přítomno 14 zastupitelů, z toho 2 
zastupitelky se zasedání zúčastnily on-line. Kvórum pro usnášeníschopnost je 8 zastupitelů. 
Starostka konstatovala, že zastupitelstvo je usnášení schopné.  
Starostka informovala o tom, že dle metodiky MV ČR je během nouzového stavu umožněno 
zastupitelům zúčastnit se zasedání on-line. Starostka dále upozornila na trvající specifické 
povinnosti při zasedání zastupitelstva – dodržování hygienických opatření (roušky, rozestupy, 
dezinfekce u vstupu). Také informovala, že zasedání je nahráváno a streamováno on-line.  
 
Volba zapisovatele, ověřovatelů a návrhové komise 
Ověřovateli zápisu byli navrženi Miroslav Vilimovský a Vlastimil Kožíšek, kteří oba souhlasili, a 
návrhová komise ve složení Marie Šretrová a Radko Sáblík, kteří taktéž souhlasili.  
Zapisovatelkou pro pořízení zápisu ze zasedání ZM byla určena Dina Rišianová.   
K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky. O návrhu se hlasovalo.  

Usnesení č. 1/13/2020 
Zastupitelstvo města volí ověřovateli zápisu Miroslava Vilimovského a Vlastimila Kožíška, 
návrhovou komisi ve složení Marie Šretrová a Radko Sáblík, a Dinu Rišianovou zapisovatelkou 
zápisu.  
PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
Starostka podala návrh, aby všechna následující hlasování byla jmenovitá, a to z důvodu 
připojení části zastupitelů on-line. O návrhu se hlasovalo.  

Usnesení č. 2/13/2020 
Zastupitelstvo města souhlasí s tím, že všechna následující hlasování budou jmenovitá.  
PRO 13 PROTI 0 ZDRŽELI SE 1 (Kotoučová) 
Usnesení bylo přijato. Od této chvíle se hlasovalo jmenovitě.  
 
1) Schválení programu 
Starostka seznámila přítomné s programem, který zastupitelé minulý týden obdrželi: 
dodatečně byl doplněn bod 16) RO č. 23/2020 (předřazen před projednávání rozpočtu) a bod 
14.8) schválení přijetí dotace na likvidaci bolševníku od MŽP. Bod 4) Zpráva o projektu 
nového MÚ (video) byl posunut za projednání rozpočtu.  
Navržený program s vyznačenými změnami:  
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1. Schválení programu zasedání 
2. Veřejná schůze  
3. Prezentace výsledků generelu vodovodu a kanalizací 
5. Zpráva starostky o činnosti RM a MÚ 
6. Zpráva FV 
7. Zpráva KV 
8. Vodné a stočné pro rok 2021 
16. RO č. 23/2020 
9. Rozpočet města a příspěvkových organizací 

i. Návrh SRV 2021 - 2023 
ii. Příspěvky spolkům 

iii. Návrh rozpočtu na rok 2021  
4. Zpráva o projektu nového MÚ - video 
10. Úprava statutu Ekologického fondu 
11. MUDr. Petra Plicková – žádost o ukončení podpory  
12. Svazek obcí Mníšeckého regionu (SOMR) – schválení dodatku ke smlouvě a ke 

stanovám (vystoupení Měchenic)  
13. Stížnost SK Vlčáci 
14. Schválení přijetí dotací a darů:  

i. ZŠ Komenského 886 – činnost - šablony (MŠMT) 
ii. Brdský kos (Středočeský kraj – dar hejtmanky) 

iii. Domov pro seniory – mimořádná dotace Covid-19 (MZČR) 
iv. Hasiči – neinvestiční (Středočeský kraj) 
v. ZŠ Komenského 886 – schodolez (MŠMT) 

vi. Sociální pracovník – mimořádná dotace Covid-19 (MPSV) 
vii. Veřejné toalety (Středočeský kraj – participativní rozpočet) 

viii. Likvidace bolševníku (Program péče o krajinu MŽP) 
15. Majetkové záležitosti: 

i. Směnná smlouva + Dohoda o narovnání ing. Sedlák  
ii. Nabídka pozemku parc. č. 1339/5 v k.ú. Mníšek pod Brdy ke koupi  

Starostka se dále dotázala, zda má někdo ze zastupitelů připomínky k programu anebo žádá o 
doplnění programu. Nebyl vznesen žádný návrh na doplnění programu zasedání.  

Hlasovalo se o programu zasedání tak, jak byl předložen. 
Usnesení č. 3/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje předložený program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání 
2. Veřejná schůze  
3. Prezentace výsledků generelu vodovodu a kanalizací 
4. Zpráva starostky o činnosti RM a MÚ 
5. Zpráva FV 
6. Zpráva KV 
7. Vodné a stočné pro rok 2021 
8. RO č. 23/2020 
9. Rozpočet města a příspěvkových organizací 

i. Návrh SRV 2021 - 2023 
ii. Příspěvky spolkům 

iii. Návrh rozpočtu na rok 2021  
10. Zpráva o projektu nového MÚ - video 
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11. Úprava statutu Ekologického fondu 
12. MUDr. Petra Plicková – žádost o ukončení podpory  
13. Svazek obcí Mníšeckého regionu (SOMR) – schválení dodatku ke smlouvě a ke 

stanovám (vystoupení Měchenic)  
14. Stížnost SK Vlčáci 
15. Schválení přijetí dotací a darů:  

iii. ZŠ Komenského 886 – činnost - šablony (MŠMT) 
iv. Brdský kos (Středočeský kraj – dar hejtmanky) 
v. Domov pro seniory – mimořádná dotace Covid-19 (MZČR) 

vi. Hasiči – neinvestiční (Středočeský kraj) 
vii. ZŠ Komenského 886 – schodolez (MŠMT) 

viii. Sociální pracovník – mimořádná dotace Covid-19 (MPSV) 
ix. Veřejné toalety (Středočeský kraj – participativní rozpočet) 
x. Likvidace bolševníku (Program péče o krajinu MŽP) 

16. Majetkové záležitosti: 
xi. Směnná smlouva + Dohoda o narovnání ing. Sedlák  
xii. Nabídka pozemku parc. č. 1339/5 v k.ú. Mníšek pod Brdy ke koupi  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO --- 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
Před zahájením veřejné schůze proběhlo poděkování dlouholetému správci barokního areálu 
Skalka, panu Petru Kuntovi, za jeho dlouholetou spolupráci s městem a také k příležitosti 
jeho významného životního jubilea. Paní starostka a místostarostka předaly kytici a pamětní 
desku. Pan Kunt pronesl děkovnou řeč.  
 
2) Veřejná schůze 
V 18:15 byl určen vymezený čas 30 minut pro veřejnou schůzi.  

Občan zaznamenal bagrování rybníčku na Skalce a v souvislosti s tím se dotázal, zda se něco 
obdobného plánuje i pro Plivátko pod Oborou, které zejm. v létě páchne. Starostka 
odpověděla, že město plánuje postupnou revitalizaci všech rybníků, prioritou jsou v současné 
době Zadní a Prostřední rybník, další potom dle finančních možností města v budoucnu. 
Z veřejnosti nikdo další nepromluvil, takže slovo dostali zastupitelé.  
Zastupitelka Šretrová položila dotaz, kdy bude spuštěna voda ke 4 rodinným domům v Rymáni. 
Odpověděla vedoucí OSMI: proběhla kolaudace, takže se spuštění očekává v co nejbližší době. 
Žádné další podněty od zastupitelů ani veřejnosti nebyly.  
Veřejná schůze byla ukončena v 18:16. 
 
 



4 
 

3) Prezentace výsledků generelu vodovodu a kanalizací 
Inženýři Zrostlík a Cihlář ze společnosti VRV prezentovali výsledky generelu vodovodu a 
kanalizací. Předložili doporučení, čemu by se město mělo v budoucnu věnovat v oblasti 
vodovodů a kanalizací, a upozornili na možnost využití budoucích dotačních programů. Navrhli 
vhodná řešení pro obnovu i budoucí investice města (např. retenční nádrže na dešťovou vodu, 
oddělení splaškové a dešťové vody, zokruhování vodovodních řadů). Proběhla krátká diskuse, 
byly vzneseny dotazy od zastupitelů a občanů.  

Proběhlo hlasování o usnesení:  
Usnesení č. 4/13/2020 
Zastupitelstvo města bere na vědomí výsledky generelu vodovodu a kanalizací.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO --- 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
4) Zpráva starostky o činnosti RM a MÚ 
Starostka přednesla zprávu o činnosti rady města a jednotlivých odborů městského úřadu, 
stavebního úřadu a městské policie za předcházející tři měsíce a doplnila informaci o 
fungování krizového štábu, který od posledního ZM zasedal celkem 2x.  

Nabídnuta krátká rozprava – bez dotazů. Hlasovalo se o usnesení:  
Usnesení č. 5/13/2020 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu starostky o činnosti RM a MÚ.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO --- 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
Před projednáním zpráv FV a KV starostka navrhla stanovit časový limit pro zprávy FV a KV  
10 minut. Hlasovalo se o návrhu:  
Usnesení č. 6/13/2020 
Zastupitelstvo města souhlasí s časovým limitem 10 minut pro zprávy Finančního a 
Kontrolního výboru. 



5 
 

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO --- 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
5) Zpráva FV 
Předseda Finančního výboru, pan Jirota, přednesl zprávu FV, který se sešel od posledního ZM 
1x a zabýval se zejm. návrhem rozpočtu a rozpočtového výhledu. FV doporučil zastupitelstvu 
města schválit navržený rozpočet města pro rok 2021. Dále doporučil radě města zpracovat a 
předložit FV provozní náklady Pavilonu za první rok v provozu. Dotazy k FV nebyly vzneseny.  

Hlasovalo se o usnesení:  
Usnesení č. 7/13/2020 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu Finančního výboru.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO --- 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
Přišla zastupitelka Páterová (19:15). Přítomno bylo od této chvíle 15 zastupitelů.  
 
6) Zpráva KV 
Předseda Kontrolního výboru, pan Digrin, přednesl zprávu KV, která obsahovala zápis z jednání 
KV č. 17 a č. 18. Poděkoval paní starostce za dodání podkladů, které si KV v minulosti vyžádal 
pro doplnění. Dále vznesl podnět pro RM, aby přehodnotila podmínky pronajímání zahrádek. 
Konkrétně hovořil o zahrádkářské kolonii U Červeného kříže, kde pobývají osoby sociálně 
vyloučené a některé zahrádky jsou využívány jako chovná stanice psů, což odporuje zásadám 
pro pronajímání. Starostka sdělila, že zahrádky jsou řádně pronajaty, nájemci řádně platí a 
městu nepřísluší hodnotit sociální situaci nájemců. Záležitost týkající se chovu psů město 
prověří. Dotazy pro KV nebyly vzneseny.  

KV podal návrh na hlasování o usnesení:  
Usnesení č. 8/13/2020 
Zastupitelstvo města pověřuje radu města prověřením plnění usnesení RM č. 18-60/2020.  
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Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 15  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
Dále se hlasovalo o zprávě KV:  
Usnesení č. 9/13/2020 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu Kontrolního výboru. 

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 15  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
7) Vodné a stočné pro rok 2021 
Starostka přednesla cenový návrh vodného a stočného na rok 2021, který na základě 

koncesní smlouvy dne 6.11.2020 předložila Městu Mníšek pod Brdy společnost 1.SčV, a.s. 

Návrh kalkulace vodného a stočného projednala RM na svém jednání dne 23. 11. 2020 a 

přijala usnesení č. 8-78/2020, jímž návrh postupuje k projednání a schválení ZM.  

Do vyhlášené rozpravy se nikdo nepřihlásil.  

Hlasovalo se o usnesení:  

Usnesení č. 10/13/2020 

Zastupitelstvo města schvaluje cenu pro vodné 51,34 Kč/m3 bez DPH, tj. 56,47 Kč/m3 vč. DPH 
a pro stočné 38,61 Kč/m3 bez DPH, tj. 42,47 Kč/m3 vč. DPH v roce 2021.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 
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PRO 15  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
8) RO č. 23/2020 
Vedoucí FO, paní Jeřábková, předložila rozpočtové opatření č. 23, kterým se v rozpočtu 

přesouvá částka 285 000 Kč ze služeb budov města a bytového hospodářství na paragraf 

nebytové hospodářství – služby. Důvodem je to, že v rozpočtu na rok 2020 nebyl zahrnut 

rozpočtový výdaj na úklid nebytových prostor. Dotazy nebyly vzneseny.  

Hlasovalo se o usnesení: 
Usnesení č. 11/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 23/2020.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 15  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 
Zastupitelka Nováková opustila jednání ZM. Přítomno zůstalo 14 zastupitelů.  

 
9) Rozpočet města a příspěvkových organizací 
Vedoucí FO přednesla úvod k přípravě rozpočtu a střednědobého rozpočtového výhledu, 

která nebyla v letošním roce jednoduchá. Na jedné straně vysoké požadavky na obsah 

rozpočtu a na straně druhé výrazné snížení příjmů od státu (ztráta celkem 12 milionů Kč v 

důsledku zrušení superhrubé mzdy, slevy na poplatníka a snížení příjmové stránky státního 

rozpočtu). RM opětovně zasedala a škrtaly se výdaje.  

i. Návrh SRV 2021 – 2023 
Vedoucí FO dále představila přítomným střednědobý rozpočtový výhled města na období let 

2021 až 2023. Předložený rozpočtový výhled je tzv. krizový, tj. bez předpokladu získání 

dotačních titulů, např. na rekonstrukci čistírny odpadních vod apod. Proběhla diskuse, byla 

doplněna informace o úvěrech města (v roce 2021 skončí splátka úvěru na ČOV a zůstane 

úvěr na Pavilon – dalších 12 let). Ve SRV v roce 2023 je započítána splátka potenciálního 

úvěru ve výši 30 milionů na investiční akci.  

Hlasování o usnesení: 

Usnesení č. 12/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje střednědobý rozpočtový výhled na období 2021 – 2023.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 
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Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 

ii. Příspěvky spolkům 
Místostarostka Dalešická představila návrh na rozdělení finančních příspěvků z rozpočtu 

města spolkům. Konstatovala, že město obdrželo méně žádostí na volnočasové aktivity a více 

žádostí na sportovní aktivity.  

Proběhla krátká rozprava. Zastupitel Kožíšek by rád podpořil Junáky (dostavba klubovny) a 

Fotbalový klub větším příspěvkem. Starostka sdělila, že FK obdrží neinvestiční příspěvek ve 

výši 200 000 Kč, což je částka, která vzešla z jednání s FK. Zastupitel Digrin navrhnul Junáku 

dát větší příspěvek na úkor zeleně.  

Starostka odpověděla, že by Junáku ráda na klubovnu přispěla, ale nyní to krizový rozpočet 

neumožňuje, již ostatní projekty byly odloženy. Pokud by byl příjem města v roce 2021 

nakonec větší, než se očekává, ráda předloží radě města návrh na přidělení daru Junáku na 

dostavbu klubovny.  

Hlasovalo se o usnesení: 
Usnesení č. 13/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje rozdělení finančních příspěvků spolkům pro rok 2021.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 

iii. Návrh rozpočtu na rok 2021  
Návrh rozpočtu města Mníšku pod Brdy pro rok 2021 představila vedoucí FO. Uvedla, že se 
jedná o schodkový rozpočet, který bude krytý zůstatkem finančních prostředků z let minulých. 
I po úhradě schodku zůstane na běžném účtu 16,5 milionu Kč, což je finanční rezerva na 
mandatorní výdaje začátku dalšího roku a tvorba fondu na nezbytnou obnovu vodovodu a 
kanalizací. Ta souvisí s plánovanou rekonstrukcí průtahu městem (obnova ulic Pražská, 
Dobříšská, Kytínská), kterou by měl ze svého rozpočtu realizovat Středočeský kraj.  
Je také nutné počítat s vyššími výdaji za údržbu města (končí desetiletá smlouva s firmou 
Komwag) a za skládkovné, které se v důsledku nového zákona o odpadech navyšuje od 1.1. 
2021.  
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Jakmile sněmovna schválí rozpočet a sdělí, kolik finančních prostředků obce získají 
z rozpočtového určení daní, pak bude možné rozpočet aktualizovat.  
Proběhla rozprava k rozpočtu:  
Zastupitel Digrin navrhnul dvě změny: navýšení příspěvku Junákům na dostavbu klubovny o 
125 000 Kč a přesun částky 500 000 Kč z položky tvorby projektové dokumentace nového MÚ 
(3 000 000) na studii využití budovy stávajícího MÚ.  
Starostka doplnila: Je zpracována analýza na každou položku Akčního plánu, co se aktuálních 
dotačních možností týče. Omezení: jedna obec zpravidla získá dotaci z jednoho programu na 
jeden projekt. Je tedy zjevné, že z dotací nebude možné vybudovat vše, co město potřebuje. 
Starostka považuje za nezodpovědné navyšovat příspěvek spolku v současné chvíli, kdy 
nevíme, kolik finančních prostředků město obdrží od státu. Doporučuje konstruktivní řešení: 
nyní navržený příspěvek Junáku ponechat a v příštím roce navýšit dotaci Junáku formou daru, 
pokud to finanční možnosti města dovolí.   
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
Zastupitelstvo města souhlasí s navýšením investičního příspěvku Junáku na dostavbu 
klubovny o 125 000 Kč, a to přesunem z položky zeleň města.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PROTI PROTI PRO PROTI PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PROTI --- ZDRŽELA SE 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PROTI PROTI PROTI PRO PROTI 

PRO 5  PROTI 8 ZDRŽELI SE 1 (Páterová) 
Usnesení nebylo přijato.  
 
Dále se hlasovalo o návrhu usnesení:  
Zastupitelstvo města souhlasí, aby z paragrafu 3639 byla alokována částka 500 000 Kč na studii 
využití budovy stávajícího městského úřadu.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PROTI PROTI PRO PROTI PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PROTI --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PROTI PROTI PROTI PRO PROTI 

PRO 6  PROTI 8 ZDRŽELI SE 0 
Usnesení nebylo přijato.  
 
Hlasovalo se o usnesení:  
Usnesení č. 14/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje schodkový rozpočet Města Mníšek pod Brdy na rok 2021. 
Schodek bude krytý finančními prostředky z let minulých.  
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Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO PRO PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 14  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 
Zastupitel Vlastimil Kožíšek opustil jednání ZM ve 20:30. Přítomno zůstalo 13 zastupitelů.  
 
10) Zpráva o projektu nového MÚ – video 
Virtuální průlet městem vytvořený absolventem Smíchovské střední průmyslové školy 

představil a okomentoval místostarosta Sáblík. Model obsahuje současný městský úřad a dva 

návrhy projektů na nový městský úřad v předzámčí a v oblasti na Oboře, aby bylo možné 

posoudit mj. jejich soulad s okolím. Návrhy lze variabilně doplňovat a upravovat. Možnost 

prohlédnout ve virtuální realitě s brýlemi.  

Zastupitelka Slavíková Klímová doplnila informaci o průběhu komunitní akce z roku 2015, 

která zapojila veřejnost do plánování podoby předzámčí. Čtyři pracovní skupiny složené 

z občanů Mníšku tehdy vypracovaly návrhy na využití prostoru předzámčí. Zastupitelka 

shrnula závěry z akce: prostor předzámčí by se neměl zastavět, naopak by měl být místem 

pro odpočinek, relaxaci a zábavu, místem setkávání všech generací, přičemž preferovaná je 

parková úprava prostoru. Vítězný návrh by mohl být také zabudován do virtuálního modelu 

města.  

Krátká rozprava. Starostka poznamenala, že jí osobně se ze všech tří namodelovaných budov 

městského úřadu líbí pouze budova pro spolky, která je součástí radnice na Oboře. Zastupitel 

Digrin ocenil kvalitní zpracování a sdělil, že dodá data k variantě předzámčí ve snížené 

podobě pro zapracování do virtuálního modelu.  

Hlasovalo se o usnesení:  

Usnesení č. 15/13/2020 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o projektu nového městského úřadu.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO PRO PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO --- PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 13 PROTI 0 ZDRŽELI SE 0  

Usnesení bylo přijato.  
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Zastupitel Digrin opustil jednání ZM ve 20:50. Přítomno zůstalo 12 zastupitelů.  
 

11) Úprava statutu Ekologického fondu 
Starostka předložila ke schválení aktualizovanou verzi statutu Ekologického fondu, který 

slouží ke shromažďování finančních prostředků za pokácené stromy k využití na náhradní 

výsadbu.  Aktualizace představuje jen „kosmetickou“ úpravu, a to odstranění čísla účtu, který 

byl mezitím používán k jinému účelu, jelikož do fondu nebylo dlouhou dobu přispíváno.  

Hlasovalo se o usnesení:  

Usnesení č. 16/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje aktualizaci statutu Ekologického fondu.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO --- PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO --- PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 

12) MUDr. Petra Plicková – žádost o ukončení podpory  
Starostka předložila žádost dětské lékařky MUDr. Petry Plickové o ukončení poskytování 

příspěvku na nájemné pro novou ordinaci v Pasáži Pražská, který v minulém roce schválilo 

zastupitelstvo města. MUDr. Plicková uvedla, že finanční podpora již není nutná, jelikož její 

lékařská praxe se dobře zaběhla.  

Hlasovalo se o usnesení:  
Usnesení č. 17/13/2020 
Zastupitelstvo města souhlasí s ukončením poskytování příspěvku MUDr. Petře Plickové na 
nájemné ve výši 5 000 Kč od listopadu 2020.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO --- PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO --- ZDRŽELA SE --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 11  PROTI 0  ZDRŽELI SE 1 (Midkiff) 
Usnesení bylo přijato.  
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13) Svazek obcí Mníšeckého regionu (SOMR) – schválení dodatku ke smlouvě a ke 
stanovám (vystoupení Měchenic)  

Starostka předložila ke schválení Dodatek č. 3 ke Smlouvě o vytvoření dobrovolného svazku 
obcí Mníšecký region a Dodatek č. 3 ke stanovám DSO. Oba dodatky obsahují vystoupení 
Měchenic ze Svazku obcí Mníšeckého regionu, jelikož obec Měchenice nadále nechce být 
členem dvou svazků (zůstává členem svazku Střední Povltaví, který je jim regionálně bližší).  

Hlasovalo se o usnesení:  
Usnesení č. 18/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 3 ke Smlouvě o vytvoření dobrovolného svazku 
obcí Mníšecký region a Dodatek č. 3 ke stanovám DSO.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO --- PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO --- PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 

14) Stížnost SK Vlčáci 
Krajský úřad Středočeského kraje obdržel stížnost předanou Ministerstvem vnitra ČR na 

postup místostarostky Dany Dalešické ve věci přidělování dotací a vyzval zastupitelstvo město 

k prošetření postupu paní místostarostky. Starostka uvedla přítomné do obrazu a objasnila 

souvislost této stížnosti, podané předsedou SK Vlčáci Mníšek pod Brdy, z.s., s trestným činem, 

který měl být spáchán třetí osobou spolupracující s SK Vlčáci na letním příměstském táboře 

organizovaným SK Vlčáci v roce 2019. Po této události a na základě podnětů od rodičů byla 

místostarostka pověřena radou města ke komunikací s SK Vlčáci ohledně pozastavení 

poskytnutí dotace. Předseda spolku byl informován o tom, že dotaci lze poskytnout pod 

podmínkou, že podepíše dodatek ke smlouvě, jehož předmětem je závazek spolku přijmout 

veškerá potřebná opatření za účelem prevence a zabránění zneužívání dětí ze strany 

jakýchkoliv pracovníků vykonávajících činnost pro příjemce dotace. Předseda spolku odmítl 

dodatek podepsat a dotace tedy nebyla vyplacena.  

Starostka dále uvedla, že na základě nahlédnutí do soudního spisu má město doklad o tom, že 

třetí osoba skutečně byla pravomocně odsouzena za trestný čin pohlavního zneužití 

nezletilých. Soud také uvedl, že zodpovědnost za průběh příměstského tábora nesli přítomní 

vedoucí, tedy předseda spolku a jeho zástupce.  

Na to navázal místostarosta Sáblík s tím, že podobná věc se může stát, jde o selhání lidského 

faktoru, ale když už k tomu došlo, tak předseda spolku měl převzít zodpovědnost a postavit se 

k celé záležitosti čelem, místo toho však vinu odmítá a snaží se jí svalit na někoho jiného.  

Zastupitelka Kotoučová navrhla, aby příslušný dodatek byl součástí všech smluv o poskytnutí 

příspěvku spolkům, které pracují s dětmi a mládeží. Starostka konstatovala, že tomu tak již od 

letošního roku je a všechny smlouvy se spolky pro rok 2021 již obsahují článek o prevenci 

zneužívání dětí a podmínku přijetí příslušných opatření.  
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Hlasovalo se o usnesení: 

Usnesení č. 19/13/2020 

Zastupitelstvo města prošetřilo postup místostarostky Ing. Dany Dalešické ve věci přidělování 
dotací SK Vlčáci Mníšek pod Brdy a neshledalo v jejím postupu pochybení.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO --- PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO --- PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 
15) Schválení přijetí dotací a darů:  
Starostka požádala zastupitele o schválení přijetí těchto získaných dotací: 

dotace od MŠMT ve prospěch ZŠ Mníšek pod Brdy, Komenského 886 ve výši 243 012 Kč;  
dotace od Středočeského kraje na akci Brdský kos 2020 v max. výši 40 000 Kč;  
dotace od MZ ČR pro Domov pro seniory Pod Skalkou ve výši 153 779,02 Kč;  
dotace od Středočeského kraje na výdaje jednotek SDH ve výši 54 850 Kč;  
dotace od MŠMT na pořízení schodolezu pro ZŠ Komenského 886 ve výši 94 300 Kč;  
dotace od MPSV na mimořádné finanční ohodnocení sociálních pracovníků ve výši 

32 643 Kč;  
dotace od Středočeského kraje na realizaci projektu Veřejné toalety v Mníšku pod Brdy v  

max. výši 400 000 Kč;  
dotace z Programu péče o krajinu MŽP na likvidaci bolševníku ve výši 91 406 Kč.  

O přijetí dotací se hlasovalo en bloc:  
Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO --- PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO --- PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
 

Jednotlivá usnesení jsou uvedena níže.  

Usnesení č. 20/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace od MŠMT ve prospěch ZŠ Mníšek pod Brdy, 
Komenského 886 ve výši 243 012 Kč.  
PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
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Usnesení č. 21/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace od Středočeského kraje na akci Brdský kos 2020 
v max. výši 40 000 Kč.  
PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 22/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace od MZ ČR pro Domov pro seniory Pod Skalkou 
ve výši 153 779,02 Kč.  
PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 23/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace od Středočeského kraje na výdaje jednotek SDH 
ve výši 54 850 Kč.  
PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 24/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace od MŠMT na pořízení schodolezu pro ZŠ 
Komenského 886 ve výši 94 300 Kč.  
PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 25/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace od MPSV na mimořádné finanční ohodnocení 
sociálních pracovníků ve výši 32 643 Kč.  
PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 26/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace od Středočeského kraje na realizaci projektu 
Veřejné toalety v Mníšku pod Brdy v max. výši 400 000 Kč.  
PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 27/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace z Programu péče o krajinu MŽP na likvidaci 
bolševníku ve výši 91 406 Kč.  
PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 

16) Majetkové záležitosti: 
xiii. Směnná smlouva + Dohoda o narovnání ing. Sedlák  

Rada města (usnesením č. 12-79/2020) souhlasila s uzavřením Dohody o narovnání mezi 

Městem Mníšek pod Brdy a Ing. Jiřím Sedlákem a doporučila uzavřít směnnou smlouvu na 

pozemky parc. č. 1880/1 o výměře 1457 m2 a 1880/2 o výměře 6 m2 ve vlastnictví ing. 

Sedláka za pozemek ve vlastnictví Města Mníšek pod Brdy parc. č. 1733/26 o výměře 1463 

m2 odděleného geometrickým plánem č. 3053/84/2020 ze dne 16. 11. 2020 z pozemku parc. 

č. 1733/6 o celkové výměře 4 891m2.  
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Nebyly vzneseny žádné dotazy. 

Hlasovalo se o usnesení:  

Usnesení č. 28/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků ve vlastnictví  Ing. Jiřího Sedláka,  bytem 
Mírová 435, 385 01 Vimperk  parc. č. 1880/1 o výměře 1457 m2 a 1880/2 o výměře 6 m2  za 
pozemek ve vlastnictví Města Mníšek pod Brdy, Dobříšská 56, 252 10 Mníšek pod Brdy  parc. 
č. 1733/26 o výměře 1463 m2 odděleného geometrickým plánem č. 3053-84/2020 ze dne  
16. 11. 2020 v celkové hodnotě 3.218.600,- Kč bez doplatku.  
ZM pověřuje starostku podpisem směnné smlouvy.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO --- PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO --- PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  

 

xiv. Nabídka pozemku parc. č. 1339/5 v k.ú. Mníšek pod Brdy ke koupi  
Rada města projednala a usnesením č. 4-78/2020 doporučila koupi pozemku parc. č. 1339/5 v 
k.ú. Mníšek pod Brdy v lokalitě V Jalovčinách. Podmínkou výkupu je závazek města, že 
vybuduje v lokalitě zpevněnou komunikaci.  

Hlasovalo se o usnesení:  

Usnesení č. 29/13/2020 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy mezi Městem Mníšek pod Brdy a 
spoluvlastníky: 
panem Ludvíkem Hnátkem, bytem Lužce 12 vlastníkem 32 m2,   
panem Miroslavem Polanským, bytem Družební 1002/5, Kopřivnice vlastníkem 16 m2   
a paní Šárkou Trefnou, bytem Karlovotýnská 226, Nučice vlastníkem 16 m2  
na část pozemku parc. č. 1339/5 o výměře 64 m2, ostatní plocha, zapsaném na LV 1062 v k.ú. 
Mníšek pod Brdy za celkovou kupní cenu 9.600,- Kč.  
ZM pověřuje starostku podpisem kupní smlouvy.  

Dalešická Davis Digrin Jirota Kotouč 

PRO PRO --- PRO PRO 

Kotoučová Kožíšek Midkiff Nováková Páterová 

PRO --- PRO --- PRO 

Pochmanová Sáblík Slavíková Klímová Šretrová Vilimovský 

PRO PRO PRO PRO PRO 

PRO 12  PROTI 0  ZDRŽELI SE 0 
Usnesení bylo přijato.  
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Paní starostka poděkovala zúčastněným, pozvala ke sledování posledního on-line koncertu 
dne 25. 12. 2020 a rozloučila se. Zasedání bylo ukončeno ve 21:25.  
 
 
V Mníšku pod Brdy 16. 12. 2020 
 
 
Zapsala: Mgr. Dina Rišianová 
 
 
Ověřovatelé:  
 
Vlastimil Kožíšek v. r.       …………………………………………. 
 
 
 
 
JUDr. Miroslav Vilimovský v. r.    …………………………………………. 
 
 
 
 
 
 
Starostka:  
 
Mgr. Magdaléna Davis, Ph.D.  v. r.     …………………………………………. 
 


